
Zápis č. 73l20I7

Přítomni: pp. Dyntar Jaromír, Drábek Micha|,

Ing. Švůger Zdeněk

z oracovní ooradV zastupiteIstva obce

ze dne 19.10.2011

Dvořák Mi|an, Šípková Marie, Mi|faitová Eva,

Nepřítomni: pp. Lucký J i ří
Zapisovate|: p. Milfaitová E.
za,t,,p. i .alrt dětív MŠ: pp. Perg|erová, Zímová, Štěpařová, Ho|larová.

1. Městský úřad Nové Strašecí, odbor výstavby a životního prostředí:

- souh|as s dí|čím uŽíváním stavby RD - manželé Adamcovi - na védomí,

- souhlas s užíváním stavby RD - Zuzana Posch|ová a'Petr Posch| - na vědomí,

-s tavebnípovo|enÍasdě|eníonabytíprávnímoc i_ČEzD is t r ibuce .Ts ,kNNuTJBaník
Rynho|ec - na vědom

2. Žádost o vyjádřeníke stavbě garáže pro 2 stání- Pave| Mi|fait - na védomí.

3. oh|ášenístavbv pIotu a odděienípozemku dIe geometrického p|ánu - manže|é

Adamcovi - na vědomí.
4' Žádost o poskytnutí stavebnípůjčky na zhotovenínové bytové jednotky - Barochová

Vác|ava. na vědomí. Je třeba doIoŽit všechny potřebné dokumenty.

5. Žádost p. Erbena R. o pokácen í stromů n a svém v|astn ím pozem ku - vyřeší starosta.

6. Žádost p. Perg|era o pokácení stromů u RD - vyřeší starosta.

7 .odbordozoruakont ro|yve ře jnésprávy-právnírozborobecnězávaznévyh|áškyč.
3lzolrL o pohybu psů na veřejném prostranství- Vyh|áška je bez závad.

8. Zápis z dí|čího přezkoumáníhospodařeníza rok 2011- na vědomí.

9. starosta informovaI o předloženém cenovém návrhu na zavedeníinternetu do MŠ,

kterÝ činí 28.254'- Kč. Zatím ředitelka využívá internet přes 02. Nové zavedení

internetu bude řešeno až v příštím roce.

10. starosta informovaI o pozvánce Eko|ogie s.r 'o. na 25. 10. 2011 v 10.00 hod. na

jednání pracovní skupiny - na vědomí'
11. starosta informova|, že obec podá odvo|áníproti územnímu rozhodnutí pro Eko|ogi i

s 'r.o. na Krajský úřad Stř. kraje, protože obec je vázána rozhodnutím z veřejného

zasedání ,žeúzemnírozhodnutíbudepodmíněnovýsadbouze|enézóny .
12 .Zap ří tomnost i4č|enůzřadrod ičůsed iskutova|oonespoko jenost i rod ičůs-- 

;;". i  ieditelky MŠ. obec požádá ředite|ku, aby ze své funkce odstoupi|a, a|e je třeba

mít pisemné argumenty proti ředitelce za hrubé porušenípracovníkázně. Tyto

důkazy písemně dodají rodiče. Pak starosta a místostarostka navštíví p Bradáčovou

na Krajském úřadě s peticí a písemnými argumenty od rodičů a výzvou o odstoupení

ředite|ky. Zhruba za 14 dní bude veřejné zasedání, kde se do usnesenízanesou tyto

p"'" ' ir '  laní Šípková žáda|a paní ředite|ku o provedeníprůzkumu na dohlídací

s|užbu a wk|izenímístností po MŠ v budově ško|níjídelny (hraček, nábytku a

pov|ečení). Nebylo řediteIkou spIněno.



13. Pan švůger žádá o možnost zakoupit na tenisový kurt pilu. Pan Drábek přezkoumá'
zda je V rozpočtu ještě možnost financí.

14. Pan Drábek oznámi| , že bude navýšena cena za pronájem fotba|ového hřiště.
Navrhuje dále, že Tenis k|ub by mě| rovněž odvádět příjem za pronájem tenisového
kurtu na příjmové dok|ady vystavené obcí. Rovněž znovu poukáza| na ne\^ihodnou
nájemní sm|ouvu na tenisový kurt za 1,- Kč ročně. Minu|ý finanční audit napomenu|
obec za to, že obec nehospodárně hospodaří s obecním majetkem, když pronajímá za
1,- Kč. Doporuči| okamžitě nájemní sm|ouvu vypovědět a Vyhotovit novou.

15. Paní Mi|faitová upozorni|a pana Švůgera na to, že na mu|tifunkčním hřišti rynho|ečtí
nemusí p|atit, a|e na tenisovém hřišti p|atí i rynho|ečtí.

Veřejné zasedání2.LI.20II od 18.00 hod.
Pracovní porada z.Ll.2oLL od 17.30 hod.

Zápis vyhotoven 19.10.2011


